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Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps sammanträde 2023-06-13 kl 18.00 i 
Föreningshuset vid Simhallen, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Kent Nilsson.  

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna till sitt första möte som 
ordförande. 

 §2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Cederblad och Kent Nilsson 

§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  

Genomgång av årsmötesprotokollet, vi kommer fortsättningsvis inte att ge blommor till föräldrarna för 
deras medverkan i olika sammanhang. Dom har framfört att det är onödigt och att dom känner sig 
uppskattade även utan blommor.  

§4 Vision, mål för Nybro Schacksällskap (NSS). 

Förutom att driva kärnverksamheten (seniorerna) så har NSS målet att behålla juniorerna som 
tillkommit och att bedriva en aktiv juniorverksamhet för att säkerställa NSS framtid och fortlevnad. 

Vi får bara se till att vi inte ”växer ihjäl oss”, dvs vi måste kunna ta hand om de juniorer som söker sig till 
NSS. En sådan faktor är att vi har tillräckligt många ledare, hittills har vi haft Henrik och Mattias 
(Hågestad) som drivande och Alfred (Olofsson-Johansson) som medhjälpare, men i fortsättningen 
kommer Alfred att studera på annan ort och finns inte att tillgå under vardagar. En ny medhjälpare finns 
eventuellt på gång. 

Vi har även som mål att tillföra äldre spelare till NSS. Alla åldrar är förstås välkomna till NSS. 

§5 Lokalfrågan 

Nuvarande lokalerna i Jutegården fungerar mycket bra för seniorer och lagspel, när stora salen är 
tillgänglig och det fordrar att man bokar långt i förväg. Men juniorverksamheten kräver utökade lokaler 
eller utökade tider. 

Att mötet denna gång hålls i Föreningshuset som ägs av NBAB beror på att denna lokal skulle passa 
utmärkt för NSS behov. Mötet var dock överens om att månadshyran (Mikael hade ändå fått ner den till 
halva priset) blir för dyr. Hyran skulle bli 64 000 kr för helt år, vilket blir 5 333 kr/månad året runt. NSS är 
dock berättigade till kommunalt bidrag med 175 kr/ungdomsverksamhetstillfälle maximerat till 50 
procent av hyran. Henrik uppskattar att detta hyresbidrag för de sju månader vår säsong sträcker sig 
över maximalt kan uppgå till 15 000 kr/år. Men bidraget är beroende av hur många träningsgrupper per 
vecka det blir och hur många egna tävlingar vi kommer att ha där ungdomar ingår. 

Lokalen har stått oanvänd i flera år så Mikael A ska försöka förhandla ner hyran ytterligare, i annat fall är 
bedömningen att det blir för dyrt, speciellt med tanke på att hyreskontraktet skulle löpa med nio 
månaders uppsägning. Ett förhastat beslut skulle kunna leda till ett ödeläggande av klubbens ekonomi. 

Som jämförelse med hittillsvarande hyra har vi under 2022 betalat 9 450 kr för timbaserad hyra på 
Jutegården. Jutegården har dock aviserat om en höjning fr o m hösten och då tillkommer också behovet 
av ytterligare en dags hyra av smårummen för att juniorverksamheten ska ha en chans att fungera. 
Lennart har tidigare varit i kontakt med omsorgsförvaltningen på Nybro kommun och det går inte att få 
något specialavtal för vår hyra av Jutegården. 

En ny lokal innebär också kostnader i form av att bord och stolar måste införskaffas. På försäljning av 
återbruk kan man kanske köpa stolar för runt 25 kr/st men sammantaget blir det ändå en stor 
utgiftspost då det går åt många bord och stolar. 
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Det har framkommit önskemål om att hålla en nybörjarkurs i schack för äldre personer. I 
Föreningshusets lokal kan rymmas cirka 50 personer så en sådan lokal kan användas till mycket. Vid 
ungdomsturneringar är ofta många barn samlade och en stor lokal vore ju bra men samtidigt är det ju en 
kostnadsfråga.  

Något beslut i lokalfrågan kan inte tas idag. Flera möjligheter måste undersökas och även utreda vad 
kostnaden för Jutegården landar på med hyreshöjning och utökade tider under kommade säsong. Tider 
finns också inbokade för EGP-turneringarna in på 2024 så tills vidare finns ingen annan planering på 
bordet. Henrik bedömer att kommande säsongshyra 2023/2024 kan hamna runt 20 000 kr. Delvis 
finansieras detta med olika bidrag och s k Lok-stöd (lokalstöd) som utgår med 3000 kr/termin = 6000 kr 
per säsong. Ett önskemål är också att vi kan förhandla ner timpriset för att hyra Jutegården.  

En alternativ lokal vid Nybro Torg har varit uppe tidigare men den lokalen rymmer bara 30 personer så 
den är inte längre aktuell.  

Mötet uppdrar åt Henrik att hålla uppsikt efter alternativa lokaler och meddela styrelsen om något bra 
dyker upp som föranleder nya överväganden i lokalfrågan.  

§6 Ekonomi 

Henrik sammanfattade det ekonomiska läget. Just nu har vi ett överskott på 39 576 kr, men då har vi 
inte betalat medlemsavgifterna till Smålands Schackförbund SmSF/Sveriges Schackförbund (SSF), vi har 
inte heller betalat hyran för Jutegården 2023, tillsammans ska det utbetalas mellan 10 000 – 15 000 kr.   

Inkomster på ingång, Schackfyran Lok-stöd, de går nästan jämnt upp med de 10 000 – 15 000 kr som 
nyss nämnts. Vidare får vi in ett nytt bidrag från EGP på 8 000 kr, SmSF kommer att ge oss 5 000 kr som 
blir öronmärkta för ungdomsverksamheten. Henrik har ännu inte varit i kontakt med sponsorerna, det 
kommer också att ge en del nya pengar till NSS. 

Vi ser en del kostnadsökningar (hyra mm) som vi inte exakt kan förutsäga.  

Vad gäller ungdomsutbildningen som Henrik gick så fick vi uppehället betalat av SmSF, dock inte resan. 

§7 IT-stöd, Dina Försäkringar 

Vi har skickat en ansökan till försäkringsbolaget Dina Försäkringar med en önskan att de sponsrar oss  
med en dator och en skrivare. Beslut om ansökan blir beviljad eller inte kommer den 15 september. 

§8 Sponsorportfölj 

Mikael A uppmanar oss att vi ska hjälpas åt att presentera något för en tilltänkt sponsor. Att vi ska 
formulera ett ”Sponsorpaket”. Ta med en tanke till nästa styrelsemöte. 

§9 Ungdomskommitté 

Vi beslöt på årsmötet att bilda en ungdomskommitté. Vi behöver några föräldrar och några medlemmar 
till att ingå i denna kommitté för att administrera och få till stånd olika funktioner, vi behöver ordna 
skjuts till barnen, en ”kiosk” som delar ut fika till barnen och även fixar inköp till denna. Mikael A och 
Emma har bland andra föräldrar tidigare hjälpt till.  

Förslag att vi bildar en messengergrupp för enkel kommunikation för ungdomskommittén. 

Det nämndes att SISU Idrott on line – kan hjälpa oss med kurser mm 

Förslaget som mötet tänker sig det, innebär att fyra personer ingår i NSS ungdomskommitté, kan vara 
föräldrar till barn som deltar i EGP. En uppgift kan vara att sköta ”kiosken”, att hämta, att hämta mat på 
hotellet mm förutom planering av ungdomsverksamheten tillsammans med Henrik och Mattias, om 
dom inte själva ingår i gruppen. 

Mikael A och Henrik tar ansvar för att bilda en sådan ungdomskommitté och göra en 
funktionsbeskrivning av vilka uppgifter och befogenheter denna ska ha. 
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§10 Kick-off 

Vi har fått bidrag till att anordna en kick-off och tidigare har beslutats om att NSS ska samlas i Nybro 
Bowlinghall den 12 augusti då vi har reserverad tid för NSS. Man kommer att kunna vara fyra på varje 
bana. Samtidigt har man från Bowlinghallen meddelat att NBAB håller på med en renovering av 
bowlinghallen och därför är det viktigt att vi håller koll på att Bowlinghallen är klar med detta till utsagt 
datum, i annat fall kan vi behöva hitta något annat för kick-offen.  

Det pågår ett populärt inslag på Kalmar slott, ”Kungakollen” ett spel där man går runt på slottet och ska 
lösa problem och hitta detaljer, t ex årtal i taket. Skulle kunna vara ett sådant alternativ om 
Bowlinghallen inte är klar. Det förekommer också ett s k ”Panikrum” i Kalmar – där man ska hitta sätt att 
ta sig ut. Så flera alternativ är möjliga. Bidraget gavs med syfte att göra något annorlunda, men som alla 
i NSS kan ta del av så vi bestämmer själva vad bidraget ska gå till inom dessa ramar. 

Mikael A kollar och följer hur renoveringsarbetet fortskrider och om tidsplanen följs.   

§11 Seriespel, Allsvenskan, Blekingeserien, Småländskan 

NSS har inlottats i en division 3-grupp i Allsvenska serien som bara omfattar lag i Mellansverige, lag som 
Västerås, Örebro m fl. Styrelsen tog ett enigt beslut att vi inte ska delta i Allsvenskan om vi inte blir 
inlottade i en grupp som befinner sig geografiskt inom ett lokalt avstånd. Vi skulle inte kunna få ihop ett 
slagkraftigt lag under dessa omständigheter och därmed inte heller, som Öland förra året, kunna gå 
direkt tillbaka i division två. Johnny fick i uppdrag att meddela SSF att vi kräver en lokal serie och i annat 
fall utgå ur Allsvenskan tills vidare. 

Johnny hade förberett ett mail ställt till SSF som han läste upp för styrelsen. Förutom meddelandet om 
utträde föreslogs SSF göra en omflyttning mellan div 2-grupperna så att NSS kan beredas plats i förra 
årets div 2-grupp. Det innehöll också en uppmaning till SSF att försöka förmå våra grannklubbar att ställa 
upp med ett lag i en lokal nybildad div 3-grupp. Sådana lokala grupper för Kalmarområdet har 
förekommit tidigare. Mailet ska skickas som kopia till grannklubbarna i syfte att få dessa att meddela SSF 
intresse/anmäla ett lag som kan ingå i en lokal Allsvensk division 3-serie. Mailet godkändes av mötet och 
Johnny kommer att skicka ut det snarast. 

 Henrik rapporterade från senaste SmSF-mötet att man diskuterat att återstarta Småländskan  
(5-mannalag) och om NSS då inte ingår i Allsvenskan kan det bli så att NSS deltar med upp till tre lag i 
Småländskan. Skulle Småländskan återstarta kommer troligen Blekingeserien att läggas ned tror man. I 
Småländskan räknar man med att få räkna ELO-poäng, vilket inte förekommit i den tidigare 
Blekingeserien. 

Vi får avvakta och se vilka möjligheter som bjuds inom Allsvenska serien, annars får det bli flera lag i 
Småländskan. Minst ett lag bör vi i alla fall kunna bidra med till Småländskan.  

§12 Interna turneringar, Aldéns, Vintertidssnabbschack, Påskblixt, Julblixt 

Henrik förslog att Aldéns ska hållas under en helg och spelas i Monrad med 7 ronder. Vi bjuder in 
grannklubbarna och låter dessa delta med startavgift 200 kr. NSS spelare deltar utan kostnad. NSS 
bjuder på fika. 

Vintertidssnabbschack spelas söndagen den 29 oktober. 15-minuters med 7 ronder. ELO-rankad. 
100 kr i startavgift, 50 kr för juniorer som är 14 år eller yngre. Prispengar 500,300 och 200 kr (1:a, 2:a 
och 3:e pris). 

Påskblixt, måndag 25 mars 2024. 

Antons mamma säljer ägg så det är lämpligt att vi köper av henne. 

Julblixt, måndag 18 december. 

Ostar som pris i vanlig ordning. 

 M
C,

 J
W

, K
N

, H
C 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Skottårsblixt blir 29 februari 2024, det är en torsdag. 

KM med start i slutet av september, Johnny tar in anmälan senast 10 september och bestämmer 
speldatum. 1,5 tim betänketid per spelare och parti. ELO-rankad. Upp till åtta anmälda = Bergerlottning, 
annars sju ronder Monrad (Enligt beslut på årsmötet). 

§13 EGP Open 

Alla datum är inbokade på Jutegården. Henrik håller i tävlingarna. 
Mat ingår till barnen, föräldrar betalar 100 kr. 
Måltidsdryck ingår, inte läsk. 

§14 Schackbarometern, 13 april 2024 

Henrik bokar Jutegården. Vi har fått 2000 kr från SmSF och det räcker till mat. 
Om det blir fler anmälda än 40 deltagare kan man begära mer pengar från SmSF. 
Det är mycket viktigt att informera om tävlingen! 

§15 Skolschack 

Henrik gör skolschackbesök och ingår som ledare i Yestochess. 
Vi har ett antal masonitbräden och enkla spelpjäser. Vi får 10 000 kr per år för Henriks insatser! 

§16 Träningstider, ledare 

Vi planerar träning på måndagar och tisdagar i Jutegården. På måndagen två tider, 17.00-18.30 och 
18.30-20.00 för juniorer. Tisdagar också två tider, 17.00-18.00 för juniorer och 18.00-21.00 för seniorer. 

Vi får Lok-stöd om det är minst tre juniorer närvarande. 

Mattias kommer endast att vara ledare på måndagarna. Henrik båda dagarna. 
Vi förväntas få en ny medhjälpare i form av Sebastian, bibliotekarien i Madesjöskolan har anmält 
intresse för att hjälpa till med juniorträningen. 

Henriks uppfattning om lokalkostnaden inklusive seriespel i Jutegården under dessa premisser är att det 
kommer att kosta ungefär 20 000 kr per säsong. 

§17 Gula Grillen 

Mattias och Mikael A räknar med att kunna delta samtliga fyra sammankomster, Henrik och Johnny vid 
tre av dem. Ingemar Ernstsson och Tryggve kommer troligen en gång vardera. 

Vi har nya masonitbräden och vi kan troligtvis sitta under tak, vilket är bra om det skulle regna. 
Vi har denna gång inget uteschackspel som vi hade förra året. Men schackklockor kommer att finnas om 
någon vill spela på tid. Datum: 16 juni, 27 juni, 20 juli och 13 augusti. 

§18 Hemsidan 

På hemsidan finns nu lättåtkomliga formula till anmälan och resultat i olika juniorturneringar, EGP, 
Schackfyranmästare, Diabetesdraget.  

Hemsidan kan nu också användas för utskick till styrelsen genom webbhotellen genom adressen 
styrelsen@nybroschack.se  

Vad gäller fråga om man har betalt medlemsavgiften eller inte – Under ”Rating” – är man med på listan 
har man betalat, är man inte med på listan, då har man inte betalat. 

Henrik ska skicka påminnelse till de medlemmar som inte betalar i tid (början av januari för kommande 
år). 
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§19 Kommande årsmöte 

Kanske kan nästa årsmöte läggas på en helgdag. Detta för att juniorerna ska få möjlighet att spela  
KM Blixt. Som det nu läggs på kvällen efter mötet kan inte juniorerna vara uppe så sent. 
Vi tar upp frågan på nästa möte. 

Fråga om juniors rösträtt, styrelsemötet var av uppfattningen att ett barns förälder i kraft av målsman 
ska få rösträtt istället för sitt barn. 

NSS nuvarande stadgar är sedan 1990-talet (skrevs av Johnny) och borde uppdateras/skrivas om då 
mycket i världen har ändrats sedan de skrevs. De ursprungliga stadgarna skrevs 1910 så det kan vara 
dags för en uppdatering. För att nya stadgar ska träda i kraft måste de godkännas på två styrelsemöten, 
varav det ena ska vara ett årsmöte. Henrik och Johnny ska tillsammans arbeta fram en uppdatering av 
stadgarna så att ett ikraftträdande ska kunna ske efter nästa årsmöte i maj 2024. 

§20 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir den 21 augusti kl 18.00. Plats meddelas senare. 

§21 Övriga frågor 

Henrik tipsade om en teknik att skriva under protokoll med hjälp av bankID. Vi får prova om vi kan 
använda tekniken redan till detta protokoll. 

 §22 Ordföranden Mikael A tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-06-13 
Vid datorn 

 

 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

 

 

 

Mikael Cederblad  Kent Nilsson 
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Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps sammanträde 2023-06-13 kl 18.00 i 
Föreningshuset vid Simhallen, Nybro.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Kent Nilsson.  


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna till sitt första möte som 
ordförande. 


 §2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Cederblad och Kent Nilsson 


§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  


Genomgång av årsmötesprotokollet, vi kommer fortsättningsvis inte att ge blommor till föräldrarna för 
deras medverkan i olika sammanhang. Dom har framfört att det är onödigt och att dom känner sig 
uppskattade även utan blommor.  


§4 Vision, mål för Nybro Schacksällskap (NSS). 


Förutom att driva kärnverksamheten (seniorerna) så har NSS målet att behålla juniorerna som 
tillkommit och att bedriva en aktiv juniorverksamhet för att säkerställa NSS framtid och fortlevnad. 


Vi får bara se till att vi inte ”växer ihjäl oss”, dvs vi måste kunna ta hand om de juniorer som söker sig till 
NSS. En sådan faktor är att vi har tillräckligt många ledare, hittills har vi haft Henrik och Mattias 
(Hågestad) som drivande och Alfred (Olofsson-Johansson) som medhjälpare, men i fortsättningen 
kommer Alfred att studera på annan ort och finns inte att tillgå under vardagar. En ny medhjälpare finns 
eventuellt på gång. 


Vi har även som mål att tillföra äldre spelare till NSS. Alla åldrar är förstås välkomna till NSS. 


§5 Lokalfrågan 


Nuvarande lokalerna i Jutegården fungerar mycket bra för seniorer och lagspel, när stora salen är 
tillgänglig och det fordrar att man bokar långt i förväg. Men juniorverksamheten kräver utökade lokaler 
eller utökade tider. 


Att mötet denna gång hålls i Föreningshuset som ägs av NBAB beror på att denna lokal skulle passa 
utmärkt för NSS behov. Mötet var dock överens om att månadshyran (Mikael hade ändå fått ner den till 
halva priset) blir för dyr. Hyran skulle bli 64 000 kr för helt år, vilket blir 5 333 kr/månad året runt. NSS är 
dock berättigade till kommunalt bidrag med 175 kr/ungdomsverksamhetstillfälle maximerat till 50 
procent av hyran. Henrik uppskattar att detta hyresbidrag för de sju månader vår säsong sträcker sig 
över maximalt kan uppgå till 15 000 kr/år. Men bidraget är beroende av hur många träningsgrupper per 
vecka det blir och hur många egna tävlingar vi kommer att ha där ungdomar ingår. 


Lokalen har stått oanvänd i flera år så Mikael A ska försöka förhandla ner hyran ytterligare, i annat fall är 
bedömningen att det blir för dyrt, speciellt med tanke på att hyreskontraktet skulle löpa med nio 
månaders uppsägning. Ett förhastat beslut skulle kunna leda till ett ödeläggande av klubbens ekonomi. 


Som jämförelse med hittillsvarande hyra har vi under 2022 betalat 9 450 kr för timbaserad hyra på 
Jutegården. Jutegården har dock aviserat om en höjning fr o m hösten och då tillkommer också behovet 
av ytterligare en dags hyra av smårummen för att juniorverksamheten ska ha en chans att fungera. 
Lennart har tidigare varit i kontakt med omsorgsförvaltningen på Nybro kommun och det går inte att få 
något specialavtal för vår hyra av Jutegården. 


En ny lokal innebär också kostnader i form av att bord och stolar måste införskaffas. På försäljning av 
återbruk kan man kanske köpa stolar för runt 25 kr/st men sammantaget blir det ändå en stor 
utgiftspost då det går åt många bord och stolar. 







Det har framkommit önskemål om att hålla en nybörjarkurs i schack för äldre personer. I 
Föreningshusets lokal kan rymmas cirka 50 personer så en sådan lokal kan användas till mycket. Vid 
ungdomsturneringar är ofta många barn samlade och en stor lokal vore ju bra men samtidigt är det ju en 
kostnadsfråga.  


Något beslut i lokalfrågan kan inte tas idag. Flera möjligheter måste undersökas och även utreda vad 
kostnaden för Jutegården landar på med hyreshöjning och utökade tider under kommade säsong. Tider 
finns också inbokade för EGP-turneringarna in på 2024 så tills vidare finns ingen annan planering på 
bordet. Henrik bedömer att kommande säsongshyra 2023/2024 kan hamna runt 20 000 kr. Delvis 
finansieras detta med olika bidrag och s k Lok-stöd (lokalstöd) som utgår med 3000 kr/termin = 6000 kr 
per säsong. Ett önskemål är också att vi kan förhandla ner timpriset för att hyra Jutegården.  


En alternativ lokal vid Nybro Torg har varit uppe tidigare men den lokalen rymmer bara 30 personer så 
den är inte längre aktuell.  


Mötet uppdrar åt Henrik att hålla uppsikt efter alternativa lokaler och meddela styrelsen om något bra 
dyker upp som föranleder nya överväganden i lokalfrågan.  


§6 Ekonomi 


Henrik sammanfattade det ekonomiska läget. Just nu har vi ett överskott på 39 576 kr, men då har vi 
inte betalat medlemsavgifterna till Smålands Schackförbund SmSF/Sveriges Schackförbund (SSF), vi har 
inte heller betalat hyran för Jutegården 2023, tillsammans ska det utbetalas mellan 10 000 – 15 000 kr.   


Inkomster på ingång, Schackfyran Lok-stöd, de går nästan jämnt upp med de 10 000 – 15 000 kr som 
nyss nämnts. Vidare får vi in ett nytt bidrag från EGP på 8 000 kr, SmSF kommer att ge oss 5 000 kr som 
blir öronmärkta för ungdomsverksamheten. Henrik har ännu inte varit i kontakt med sponsorerna, det 
kommer också att ge en del nya pengar till NSS. 


Vi ser en del kostnadsökningar (hyra mm) som vi inte exakt kan förutsäga.  


Vad gäller ungdomsutbildningen som Henrik gick så fick vi uppehället betalat av SmSF, dock inte resan. 


§7 IT-stöd, Dina Försäkringar 


Vi har skickat en ansökan till försäkringsbolaget Dina Försäkringar med en önskan att de sponsrar oss  
med en dator och en skrivare. Beslut om ansökan blir beviljad eller inte kommer den 15 september. 


§8 Sponsorportfölj 


Mikael A uppmanar oss att vi ska hjälpas åt att presentera något för en tilltänkt sponsor. Att vi ska 
formulera ett ”Sponsorpaket”. Ta med en tanke till nästa styrelsemöte. 


§9 Ungdomskommitté 


Vi beslöt på årsmötet att bilda en ungdomskommitté. Vi behöver några föräldrar och några medlemmar 
till att ingå i denna kommitté för att administrera och få till stånd olika funktioner, vi behöver ordna 
skjuts till barnen, en ”kiosk” som delar ut fika till barnen och även fixar inköp till denna. Mikael A och 
Emma har bland andra föräldrar tidigare hjälpt till.  


Förslag att vi bildar en messengergrupp för enkel kommunikation för ungdomskommittén. 


Det nämndes att SISU Idrott on line – kan hjälpa oss med kurser mm 


Förslaget som mötet tänker sig det, innebär att fyra personer ingår i NSS ungdomskommitté, kan vara 
föräldrar till barn som deltar i EGP. En uppgift kan vara att sköta ”kiosken”, att hämta, att hämta mat på 
hotellet mm förutom planering av ungdomsverksamheten tillsammans med Henrik och Mattias, om 
dom inte själva ingår i gruppen. 


Mikael A och Henrik tar ansvar för att bilda en sådan ungdomskommitté och göra en 
funktionsbeskrivning av vilka uppgifter och befogenheter denna ska ha. 







§10 Kick-off 


Vi har fått bidrag till att anordna en kick-off och tidigare har beslutats om att NSS ska samlas i Nybro 
Bowlinghall den 12 augusti då vi har reserverad tid för NSS. Man kommer att kunna vara fyra på varje 
bana. Samtidigt har man från Bowlinghallen meddelat att NBAB håller på med en renovering av 
bowlinghallen och därför är det viktigt att vi håller koll på att Bowlinghallen är klar med detta till utsagt 
datum, i annat fall kan vi behöva hitta något annat för kick-offen.  


Det pågår ett populärt inslag på Kalmar slott, ”Kungakollen” ett spel där man går runt på slottet och ska 
lösa problem och hitta detaljer, t ex årtal i taket. Skulle kunna vara ett sådant alternativ om 
Bowlinghallen inte är klar. Det förekommer också ett s k ”Panikrum” i Kalmar – där man ska hitta sätt att 
ta sig ut. Så flera alternativ är möjliga. Bidraget gavs med syfte att göra något annorlunda, men som alla 
i NSS kan ta del av så vi bestämmer själva vad bidraget ska gå till inom dessa ramar. 


Mikael A kollar och följer hur renoveringsarbetet fortskrider och om tidsplanen följs.   


§11 Seriespel, Allsvenskan, Blekingeserien, Småländskan 


NSS har inlottats i en division 3-grupp i Allsvenska serien som bara omfattar lag i Mellansverige, lag som 
Västerås, Örebro m fl. Styrelsen tog ett enigt beslut att vi inte ska delta i Allsvenskan om vi inte blir 
inlottade i en grupp som befinner sig geografiskt inom ett lokalt avstånd. Vi skulle inte kunna få ihop ett 
slagkraftigt lag under dessa omständigheter och därmed inte heller, som Öland förra året, kunna gå 
direkt tillbaka i division två. Johnny fick i uppdrag att meddela SSF att vi kräver en lokal serie och i annat 
fall utgå ur Allsvenskan tills vidare. 


Johnny hade förberett ett mail ställt till SSF som han läste upp för styrelsen. Förutom meddelandet om 
utträde föreslogs SSF göra en omflyttning mellan div 2-grupperna så att NSS kan beredas plats i förra 
årets div 2-grupp. Det innehöll också en uppmaning till SSF att försöka förmå våra grannklubbar att ställa 
upp med ett lag i en lokal nybildad div 3-grupp. Sådana lokala grupper för Kalmarområdet har 
förekommit tidigare. Mailet ska skickas som kopia till grannklubbarna i syfte att få dessa att meddela SSF 
intresse/anmäla ett lag som kan ingå i en lokal Allsvensk division 3-serie. Mailet godkändes av mötet och 
Johnny kommer att skicka ut det snarast. 


 Henrik rapporterade från senaste SmSF-mötet att man diskuterat att återstarta Småländskan  
(5-mannalag) och om NSS då inte ingår i Allsvenskan kan det bli så att NSS deltar med upp till tre lag i 
Småländskan. Skulle Småländskan återstarta kommer troligen Blekingeserien att läggas ned tror man. I 
Småländskan räknar man med att få räkna ELO-poäng, vilket inte förekommit i den tidigare 
Blekingeserien. 


Vi får avvakta och se vilka möjligheter som bjuds inom Allsvenska serien, annars får det bli flera lag i 
Småländskan. Minst ett lag bör vi i alla fall kunna bidra med till Småländskan.  


§12 Interna turneringar, Aldéns, Vintertidssnabbschack, Påskblixt, Julblixt 


Henrik förslog att Aldéns ska hållas under en helg och spelas i Monrad med 7 ronder. Vi bjuder in 
grannklubbarna och låter dessa delta med startavgift 200 kr. NSS spelare deltar utan kostnad. NSS 
bjuder på fika. 


Vintertidssnabbschack spelas söndagen den 29 oktober. 15-minuters med 7 ronder. ELO-rankad. 
100 kr i startavgift, 50 kr för juniorer som är 14 år eller yngre. Prispengar 500,300 och 200 kr (1:a, 2:a 
och 3:e pris). 


Påskblixt, måndag 25 mars 2024. 


Antons mamma säljer ägg så det är lämpligt att vi köper av henne. 


Julblixt, måndag 18 december. 


Ostar som pris i vanlig ordning. 







Skottårsblixt blir 29 februari 2024, det är en torsdag. 


KM med start i slutet av september, Johnny tar in anmälan senast 10 september och bestämmer 
speldatum. 1,5 tim betänketid per spelare och parti. ELO-rankad. Upp till åtta anmälda = Bergerlottning, 
annars sju ronder Monrad (Enligt beslut på årsmötet). 


§13 EGP Open 


Alla datum är inbokade på Jutegården. Henrik håller i tävlingarna. 
Mat ingår till barnen, föräldrar betalar 100 kr. 
Måltidsdryck ingår, inte läsk. 


§14 Schackbarometern, 13 april 2024 


Henrik bokar Jutegården. Vi har fått 2000 kr från SmSF och det räcker till mat. 
Om det blir fler anmälda än 40 deltagare kan man begära mer pengar från SmSF. 
Det är mycket viktigt att informera om tävlingen! 


§15 Skolschack 


Henrik gör skolschackbesök och ingår som ledare i Yestochess. 
Vi har ett antal masonitbräden och enkla spelpjäser. Vi får 10 000 kr per år för Henriks insatser! 


§16 Träningstider, ledare 


Vi planerar träning på måndagar och tisdagar i Jutegården. På måndagen två tider, 17.00-18.30 och 
18.30-20.00 för juniorer. Tisdagar också två tider, 17.00-18.00 för juniorer och 18.00-21.00 för seniorer. 


Vi får Lok-stöd om det är minst tre juniorer närvarande. 


Mattias kommer endast att vara ledare på måndagarna. Henrik båda dagarna. 
Vi förväntas få en ny medhjälpare i form av Sebastian, bibliotekarien i Madesjöskolan har anmält 
intresse för att hjälpa till med juniorträningen. 


Henriks uppfattning om lokalkostnaden inklusive seriespel i Jutegården under dessa premisser är att det 
kommer att kosta ungefär 20 000 kr per säsong. 


§17 Gula Grillen 


Mattias och Mikael A räknar med att kunna delta samtliga fyra sammankomster, Henrik och Johnny vid 
tre av dem. Ingemar Ernstsson och Tryggve kommer troligen en gång vardera. 


Vi har nya masonitbräden och vi kan troligtvis sitta under tak, vilket är bra om det skulle regna. 
Vi har denna gång inget uteschackspel som vi hade förra året. Men schackklockor kommer att finnas om 
någon vill spela på tid. Datum: 16 juni, 27 juni, 20 juli och 13 augusti. 


§18 Hemsidan 


På hemsidan finns nu lättåtkomliga formula till anmälan och resultat i olika juniorturneringar, EGP, 
Schackfyranmästare, Diabetesdraget.  


Hemsidan kan nu också användas för utskick till styrelsen genom webbhotellen genom adressen 
styrelsen@nybroschack.se  


Vad gäller fråga om man har betalt medlemsavgiften eller inte – Under ”Rating” – är man med på listan 
har man betalat, är man inte med på listan, då har man inte betalat. 


Henrik ska skicka påminnelse till de medlemmar som inte betalar i tid (början av januari för kommande 
år). 


 


 







§19 Kommande årsmöte 


Kanske kan nästa årsmöte läggas på en helgdag. Detta för att juniorerna ska få möjlighet att spela  
KM Blixt. Som det nu läggs på kvällen efter mötet kan inte juniorerna vara uppe så sent. 
Vi tar upp frågan på nästa möte. 


Fråga om juniors rösträtt, styrelsemötet var av uppfattningen att ett barns förälder i kraft av målsman 
ska få rösträtt istället för sitt barn. 


NSS nuvarande stadgar är sedan 1990-talet (skrevs av Johnny) och borde uppdateras/skrivas om då 
mycket i världen har ändrats sedan de skrevs. De ursprungliga stadgarna skrevs 1910 så det kan vara 
dags för en uppdatering. För att nya stadgar ska träda i kraft måste de godkännas på två styrelsemöten, 
varav det ena ska vara ett årsmöte. Henrik och Johnny ska tillsammans arbeta fram en uppdatering av 
stadgarna så att ett ikraftträdande ska kunna ske efter nästa årsmöte i maj 2024. 


§20 Nästa möte 


Nästa styrelsemöte blir den 21 augusti kl 18.00. Plats meddelas senare. 


§21 Övriga frågor 


Henrik tipsade om en teknik att skriva under protokoll med hjälp av bankID. Vi får prova om vi kan 
använda tekniken redan till detta protokoll. 


 §22 Ordföranden Mikael A tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-06-13 
Vid datorn 


 


 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justeras   


 


 


 


Mikael Cederblad  Kent Nilsson 
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